

PTA General Meeting Minutes

October 19, 2016. 7:45am

PTA大会会议记录

2016年10月19日上午7点45分

In attendance:

出席人员有:

Naomi Pena, PTA Co-President

Tony Monsanto, PTA Treasurer

Zoe Ye, PTA Secretary

Tina Mo, Parent Coordinator

Amy Chen O'Connell, PTA Secretary

Sarah Pinto, Principal校长

Principal's Remarks

校长的发言:

How can we continue to support parents in the school building?

Volunteers are needed at all times of the day in different ways – on and off site, both Learning Leaders and non-LL. Some discussion as to reason those who trained as LL are not volunteering. The requirements may have been misleading to parents who had signed up and classroom commitment may have been daunting. Examples of types of current volunteering opportunities can be more flexible in terms of time of day, length, and ability to do work at home. Examples: updating parents database/technology help, planting flowers around the school yard, maintaining Lost & Found, help with Wellness in the Schools (see below).

我们该如何在校园里继续支持家长? 志愿者总是随时被以不同的方式需要着——校内、校外, 无论是学习领导成员还是非学习领导成员。有些讨论关于学习领导成员经培训后不能成为志愿者的理由。那些要求可能无法很好地引导报名参加的家长以及班级关系也令人畏惧。举例说明目前有许多志愿者的工作能被更灵活在不同的时间段、时长, 或是带回家帮忙做。比如: 更新家长的信息/技术帮助, 在校内院子周围种花, 维持失物招领, 帮助校园健康(看下面)。

Wellness in the Schools will take place all next week teaching students how to eat nutritiously without requiring cooking. 1st lab will be about apples, followed by kale and beans. Volunteers are needed to help prep ingredients.

校园健康将在下周开始教学生如何无需烹煮也能食用营养。第一堂实验是关于苹果, 接着会是芥蓝和豆类。需要志愿者参与帮忙。

Tina Mo, Parent Coordinator, is the school point person for keeping track of visiting adults in the building.

Tina Mo, 家长协调员, 是学校指定能够为来校参观的家长维持秩序的人。

Security ID System

安全身份证系统

The Principal and Tony Monsanto, PTA treasurer, are determining an ID system appropriate for PS20 and the cost. Sarah has identified a school using a system that may be a contender. She requested that Tony visit during pick up to see it in action and assess whether it's right for us.

校长与家长教师协会的财务Tony 托尼Monsanto都指出身份证系统是适合PS20且物有所值的。莎娜校长认同一所学校使用一种系统来作为防护。她要求托尼在接孩子放学的过程中注意观察看看这一系统对我们学校是否是对的。

Bank Account

银行户头

Tony gave a PTA accounting:

托尼给出的PTA账目:

Start of school year\$22, 376.73

年初

Deposits so far\$ 1,230.10 (net profit from Book Fair)

存入 (多出的部分是书展会所得)

Expenses\$ 424 (misc. costs such as child care & refreshments)

开销 (杂费如幼儿看护、茶点)

Balance\$23, 182.43

余额

Upcoming Events

将要来的活动事件

Naomi proposed expanding the annual Spring Fling into a LES Block Party – closing down Norfolk Street for vendors, games, etc. There are several sign up sheets for different volunteer committees including Staff Appreciation, Flower fund raisers, bake sales.

Naomi 提议延长每年的Spring Fling直至LES的街区庆会——关闭Norfolk街给商家及游戏等。有几个摊位给不同的志愿者团队包括赞赏良好员工、花基金募款、烘培销售。